

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 4 August 2026

التاريخ: 4 أغسطس 2026م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

**Subject: Invitation to the Management Presentation
about the Company's First Half 2026 Earnings**

**الموضوع: دعوة لحضور العرض التقديمي للإدارة حول
أرباح الشركة للنصف الأول من عام 2026**

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to invite you to join us on Wednesday 12 August 2026 at 10:00 Muscat time for a discussion session focused on the company's performance for the six months ended 30 June 2026.

يسر شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع دعوتكم للانضمام إلينا يوم الأربعاء الموافق 12 أغسطس 2026 في تمام الساعة 10:00 صباحاً بتوقيت مسقط، وذلك للمشاركة في جلسة نقاشية تسلط الضوء على أداء الشركة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026.

You can join online through the link below:

ويمكنكم الانضمام عبر الإنترنت من خلال الرابط أدناه:

https://us02web.zoom.us/webinar/register/WN_swOLT0mmQpG7w377A1gEYg#/registration

Best regards,

Asyad Shipping Company S.A.O.G

مع أطيب التحيات،

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

Authorized Signatory

المخول بالتوقيع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T +968 2440 0900 | F +968 24400922
PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)

asyadshipping.com



Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping

Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري

البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمالية مدرجة في بورصة مسقط) رمز التداول(ASCO) ، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالميًا (حوالي 90 سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من 60 دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا. تعمل الشركة لأكثر من 20 عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.